
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2021 

Plats: Lekplatsen 

Tid: 2021-06-17 kl 18:30 Närvarande: se separat närvarolista 

Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet. 

§1. Mötet öppnades av Anders Werner. 

§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 

§3. Anders Werner valdes till ordförande och Maria Wilhelmson valdes till sekreterare för mötet. 

§4. Till justeringspersoner valdes Tage Fredriksson och Christina Jalstrand. 

§5. Verksamhetsberättelse för 2020 lästes upp och godkändes. 

§6. Årsredovisningen och revisorns rapport diskuterades och godkändes. 

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2020 beviljades. 

§8 a. Framställan från styrelsen: anslutning av de nya villorna på Fribergavägen. Beslut att styrelsen 
fortsätter jobba med förslag för detta. De ska anslutas under förutsättning att de/vi får bidrag för att 
få vägen i gott skick inför anslutningen.

§8 b. Motioner från medlemmar: 

1. Fortsättning av asfaltering av Gripensvärdsvägen. Ska göras när Uppsala vatten har grävt klart. Det 
finns redan en planering för detta. 

2. Fråga om de som bor på Gripensvärdsvägen kan få uppfarter asfalterade i samma veva. Beslut: 
Detta är inget man får bidrag till från vägföreningen och varje enskild fastighetsägare får ta upp det 
med aktuell entreprenör. 

3. Ta upp dialog kring farthinder och övergångsställe i korsningen Östforavägen/Gripensvärdsvägen. 

4. På Östforavägen från Salavägens busshållplatser finns en trottoar. Planeras det att trottoaren ska 
fortsätta ända fram till korsningen Gripensvärdsvägen/Östforavägen? Många går längs vägkanten 
därför att det i dagsläget inte finns trottoar hela vägen fram. Det ser många gånger väldigt farligt ut 
med tanke på hur många det är som tyvärr inte håller sig till 30 km/h. 

5. Man har tidigare ansett att övergångsställen är farligare än vad som finns i dagsläget på Salavägen 
(genom Järlåsa). Planeras det att bygga gupp/fler farthinder för att minimera risken av dödsolyckor? 
Många håller hastigheten på Salavägen genom Järlåsa, men otroligt många gör det tyvärr inte. 

Beslut att Nathalie Nordahl får titta på punkterna 3-5 och göra ett förslag för vidare diskussion med 
berörda.

§9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat delades ut samt debiteringslängd för 2021 
godkändes. Årsavgiften för 2022 fastställdes till 500 kr.

Beräknade utgifter 2021:  vinterunderhåll: 70 000:-, sommarunderhåll: 100 000:-, underhåll 
Fribergavägen 20 000:-, administration 25 000:-

Besluta om underhåll: styrelsen får i uppdrag att bedöma vad vi ska prioritera. 



§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2021 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 500 kr för revisor, 400 kr till revisorssuppleant 
och valberedningen. 

§11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: omval Linda Strautina, Christina Jalstrand reserverar 
sig. Nyval Nathalie Nordahl. Suppleanter omval 1 år: Johan Landström och André Camilton. 

§12. Till ordförande 1 år valdes Anders Werner. 

§13. Till revisor 1 år omval Kristina Björklund. Till revisorssuppleant 1 år omval Roine Brink. 

§14. Valberedningen omval 1 år: Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson (sammankallande). 

§15. Övriga frågor: Diskussion om trafiken på Sågbacken. Mycket trafik och ofta höga farter. Beslut: 
att styrelsen får i uppdrag att titta på en lösning.

§17. Mötet avslutades. Vid protokollet Maria Wilhelmson, sekreterare 

Justeras: 

Tage Fredriksson Christina Jalstrand


